
PROTOKÓŁ Nr VIII.2024 

sesji Rady Gminy Złotów 

z dnia 28 listopada 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Złotowie. 

 

         Otwarcia VIII sesji Rady Gminy Złotów dokonał Przewodniczący Rady – Sławomir 

Czyżyk stwierdzając, że w obradach uczestniczy 15 radnych, na ustawowy skład 15 radnych, 

co stanowi 100 % obecność, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały. 

 

- lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk powitał radnych i zaproszonych gości: 

 

Piotra Lacha – Wójta Gminy Złotów 

 

Oliwię Słowińską wraz z mamą Anetą. Oliwia jest mieszkanką Blękwitu i uczęszcza do IV 

klasy Szkoły Podstawowej im. M. Konopnickiej w Świętej. Jest podopieczną Szkoły Sportu  

i Tańca Perfect w Złotowie. Na co dzień trenuje fitness akrobatyczny. Na swoim koncie, 

mimo młodego wieku 10 lat (trenuje od 4 roku życia), ma wiele tytułów. W czerwcu 2024 r. 

Oliwia zdobyła tytuł Mistrzyni Świata w Fitness Akrobatycznym w swojej kategorii 

wiekowej na zawodach, które odbyły się w Serbii w miejscowości Cacak. Oprócz tego 

Oliwia posiada między innymi tytuły drugiej Wicemistrzyni Europy w Fitness, 

Wicemistrzyni Polski w Fitness czy Mistrzyni Pucharu Polski Fit Kids. Czekamy jeszcze na 

drugiego sportowca. 

 

            - lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Ad 2   

  

Sławomir Czyżyk – powiedział, Drodzy Państwo, przechodzimy do realizacji dzisiejszego 

porządku obrad, jak wszystkim wiadomo, otrzymaliście Państwo w odpowiednim terminie, 

proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji wraz z niezbędnymi materiałami.  

 

         Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
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2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy 

6. Informacja o stanie dróg gminnych oraz przygotowanie do sezonu zimowego   

7. Analiza realizacji inwestycji gminnych w 2024 roku oraz pozyskane środki na te zadania 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii Gminy Złotów na rok 2024  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

Gminy Złotów na rok 2025  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej  

w uchwale Nr LXIX.667.2024 Rady Gminy Złotów w sprawie udzielenia dotacji na prace 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania  

z budżetu Gminy Złotów dotacji celowych na realizację zadań z zakresu ochrony środowiska  

i gospodarki wodnej 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 

2024 rok  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2024 – 2029  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Złotów oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXIII.611.2023 Rady Gminy Złotów 

z dnia 26 października 2023 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 
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szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy 

Złotów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej dz. nr 116 obręb Buntowo, stanowiącej własność Gminy Złotów 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania nieruchomości zamiennej  

w ramach odszkodowania za grunt przyjęty z mocy prawa na rzecz Gminy Złotów   

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

gruntowych na rzecz Gminy Złotów pod przepompownie ścieków 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego  

i obszaru rewitalizacji     

21. Interpelacje i zapytania radnych  

22. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

23. Wolne wnioski i informacje 

24. Zamknięcie obrad 

 

Sławomir Czyżyk – zapytał, czy ktoś z Państwa chciałby wnieść jakieś zmiany do 

proponowanego porządku obrad? Proszę Panie Wójcie. 

 

Piotr Lach – powiedział, Szanowna Rado jeszcze raz. Zgodnie z ustaleniami dokonanymi 

na Komisji, chciałbym wnieść o wycofaniem z dzisiejszego porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 

Złotów na rok 2025. Dziękuję.  

  

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo Panie Wójcie. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

ma jakieś propozycje… zmian? Nie widzę, w związku z tym Drodzy Państwo, poddaję pod 

głosowanie zmianę zgłoszoną przez Pana Wójta. Proszę bardzo, kto jest za? Co tam się 

dzieje dzisiaj Grzegorz? Już? Jeszcze raz w związku z tym poddaje Drodzy Państwo pod 
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głosowanie, zmianę zgłoszoną przez Pana Wójta, proszę bardzo kto jest za, przeciw lub 

się wstrzymuje proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. Dziękuję, zamykam 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Zmiana do porządku obrad został przyjęta jednogłośnie. 

 

W związku z tym Drodzy Państwo, proszę bardzo wykreślamy pkt 9 z porządku obrad.  

 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, nie było innych zmian. Drodzy Państwo, poddaję porządek 

obrad dzisiejszych pod głosowanie, oczywiście z uwzględnieniem wcześniej głosowanej 

zmiany.  Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje za wprowadzeniem tej 

zmiany proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 
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Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, stwierdzam, iż porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy 

6. Informacja o stanie dróg gminnych oraz przygotowanie do sezonu zimowego   

7. Analiza realizacji inwestycji gminnych w 2024 roku oraz pozyskane środki na te zadania 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii Gminy Złotów na rok 2024  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej  

w uchwale Nr LXIX.667.2024 Rady Gminy Złotów w sprawie udzielenia dotacji na prace 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania  

z budżetu Gminy Złotów dotacji celowych na realizację zadań z zakresu ochrony środowiska  

i gospodarki wodnej 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 

2024 rok  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2024 – 2029  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Złotów oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXIII.611.2023 Rady Gminy Złotów 

z dnia 26 października 2023 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy 

Złotów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej dz. nr 116 obręb Buntowo, stanowiącej własność Gminy Złotów 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania nieruchomości zamiennej  

w ramach odszkodowania za grunt przyjęty z mocy prawa na rzecz Gminy Złotów   

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

gruntowych na rzecz Gminy Złotów pod przepompownie ścieków 
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19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego  

i obszaru rewitalizacji     

20. Interpelacje i zapytania radnych  

21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

22. Wolne wnioski i informacje 

23. Zamknięcie obrad 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, w tym momencie Drodzy Państwo, pozwolę sobie 

przywitać naszych gości tak jak wcześniej, zanim zaczniemy realizować porządek obrad. 

Niezmiernie miło nam jest dzisiaj gościć na dzisiejszej sesji tak powiem, jest z nami Oliwia 

Słowińska wraz z mamą. A kto jest? To jest Drodzy Państwo, mistrzyni świata tak dobrze 

mówię. Mam tutaj krótką notatkę na temat Oliwii. Jest mieszkanką Blękwitu Koleżanki, 

Koledzy Radni uczęszcza do czwartej klasy Szkoły Podstawowej w Świętej, Świętej jak kto 

nie wiedział, również jest podopieczną szkoły sportu i tańca Perfekt w Złotowie 

rozumiem tak, tak na co dzień trenuje fitness akrobatyczny w Złotowie, na swoim koncie 

mimo młodego wieku, bo 10 lat, trenuje od czwartego roku życia.  

To jest dopiero poświęcenie i już w barwach narodowych, w dresie normalnie serducho 

aż przyspiesza. Ma wiele tytułów w zawodach, które odbyły się w miesiącu: październiku 

i listopadzie 2024 roku zdobyła tytuł. W czerwcu 2024 Oliwia zdobyła tytuł mistrzyni 

świata w fitnessie akrobatycznym w swojej kategorii wiekowej, które odbyły się w Serbii 

w miejscowości- tu żeśmy Čačak (Czaczak), żeśmy debatowali jak to się wymawia, ale 

dobrze. Drugą wicemistrzyni Europy w fitnessie, wicemistrzyni Polski w fitnessie  

i mistrzyni Pucharu Polski w fitness fit- kids. Drodzy Państwo, mimo tak młodego wieku, 

no ja też się zajmuję od wielu lat sportu sportem i chylę czoła. Oliwia- Tobie i Twoim 

rodzicom i myślę, że dopiero to jest początek kariery i początek. Drogę, którą obrałaś, jest 

droga, jakby to powiedzieć na Twoje życie. Myślę, że dalsze sukcesy z wiekiem są 

murowane. Trzymamy za Ciebie kciuki- naprawdę i będziemy Ci kibicować. Będziemy 

szukać Cię wszędzie, gdzie na każdych portalach. Myślę, że od obranej drogi już Cię nic nie 

odwiedzie, w tym rola rodziców. No i Twoja. Gratulujemy. Słuchamy tak list gratulacyjny 

dla Oliwii Słowińskiej, za wybitne osiągnięcia sportowe w fitness akrobatycznym, 

podpisał Przewodniczący Rady Gminy wraz z Radnymi oraz Wójt Gminy Złotów Piotr 
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Lach. Był tu taki skromny upominek. Nie wiem na to... Gratuluję. To co powiedziałem 

pilnować. 

 

Aneta Słowińska – powiedziała, ja poproszę o pytania, bo nie mam czego zacząć. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Tutaj praktycznie wiemy wszystko z tego, no, ale tak sam, 

zapał jak to się tam na początku zaczęło do wieku 4 lat? No to tak.  

 

Aneta Słowińska – powiedziała, tak, no wiadomo. Telefony komórkowe były Oliwia, jak to 

dziecko lubiła telefonik i oglądała w telefonie akrobacje. I na początku zapisaliśmy Oliwię 

na tańce, bo też chodzi na tańce na hip- hop, od września poszła na hip hop do tej samej 

szkoły. Od października daliśmy ją na próby, na akrobatykę. No i tak się zaczęło, że do 

dnia dzisiejszego no chodzi i na tańce, i na akrobatykę, ale bardziej jednak w tym fitnessie 

uczestniczy. Wiadomo fitness, to jest też połączenie na scenie tańca. By musi. Mimo tych 

układów tam fiflaki, salta musi też zatańczyć na tej scenie. Także to się taniec plus fitness 

wszystko się razem łączy. Trenuje codziennie, bo musi codziennie trenować, żeby się 

ścięgna tutaj nie zastały. Wakacje, nie wakacje, święta, nie święta. Codziennie musi, musi 

troszeczkę trenować, tak, no i wiadomo, no ciężki sport, bo dieta. Ona jeżdżąc na te 

zawody- no niestety też pokazuje sylwetkę. Pierwsze takie wyjście to jest układ- musi 

pokazać w ciągu minuty to, co potrafi. Czyli układ robi trener- choreograf, później jest 

ocena sylwetki- wychodzi w bikini, że tak powiem jak kulturysta posmarowana taką 

pianką brązującą, żeby wszystkie mięśnie były widoczne, tak i musi pokazać się na scenie 

też sylwetkę i to jest taki pierw, jest układ, po tym ocena sylwetki. I te 2 punktacje dają 

jakieś punkty czy przejdzie do półfinału, czy nie przejdzie. Jeżeli przejdzie na nowo tańczy 

układ i tak to wygląda. Powiem tak byliśmy na mistrzostwach świata w Serbii to  

w swojej kategorii miała 20 dziewczynek z różnych stron świata, nawet był Meksyk. 

Meksyk, Rosja, Ukraina, Słowacja, Węgry, Czechy, Estonia, Turcja. Z Polski też miała, także 

tak wygląda- na świata, bo jak byliśmy teraz na mistrzostwach Europy no to już było 

Ukraina, Rosja, Słowacja, Węgry, Czechy, Polska.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, ale widzę, że właśnie ta szkoła tańca tutaj w Złotowie 

coraz bardziej tak jest głośno o niej.  
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Aneta Słowińska – powiedziała i bo ogólnie szkoła tańca jest w Gryficach i Oliwia, 

reprezentując szkołę tańca, ona jest opisywana jako Gryfice. Tak, bo tu jest taka filia, ale 

jest przedstawiana jako Gryfice. Jest małżeństwo jako trener i trenerka, tak w 2 trenerów.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, a Oliwia podobać się to, co robisz? Tak no i to 

najważniejsze i to.  
 

Aneta Słowińska – powiedziała, dieta, dieta restryktyczna, tak na siłownię musi chodzić. 

Mimo takiego wieku. Ona musi być na siłownię, żeby no jednak troszeczkę te mięśnie 

rozbudować. Dieta 0 słodyczy 0 węglowodanów, duża ilość wody, a przed samymi 

zawodami tu już wody nic, żeby ciało wysuszyć. Także no taki, no jest ładny sport, ciężki 

sport i nie każdy podoła, bo nie każde dziecko wiadomo tak z silną wolę, tak, to trzeba 

mieć silną wolę, żeby słodyczy nie zjeść, tak chlebka nie zjeść, obiadu nie zjeść domowego, 

bo ma podane co musi jeść, jak się ma odżywiać.  

 

Adam Tomaszewski – zapytał, a jak tam z nauką? 

 

Aneta Słowińska – odpowiedziała, tak czwórkowa, piątkowa. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, oczywiście, no to wiadomo i tyle wyrzeczeń do tego, no to, 

to, to nie ma tutaj nawet o czym dyskutować. No dobrze, jeszcze mieliśmy tutaj dzisiaj 

gościć 1 mistrza… Aha jest jeszcze dobra.  

 

Adam Tomaszewski – powiedział, dalszych sukcesów 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Tak życzymy ci dalszych sukcesów naprawdę i w każdej 

kategorii wiekowej, jakiej będziesz tylko brała udział.  

 

 

Aneta Słowińska – powiedziała, mamy na razie spokój i od stycznia znowu przygotowania, 

bo będą znowu pierw będzie znowu Mistrzostwa Polski, które będą eliminacjami na 

Mistrzostwa Świata, czyli pierw musi przejść ten etap w Polsce czy w ogóle się dostanie 
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na święta także no, na razie. Do teraz mamy do stycznia, do świąt może, później już od 

stycznia.  

 

Ewa Mreła – powiedziała, czyli chociaż trochę. 

 

Aneta Słowińska – powiedziała, do stycznia ogólnie nie może, nie powinna, nie powinna. 

No, ale wiadomo tak, tak.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział i chipsów.  

 

Aneta Słowińska – powiedziała, tak, bo trenerzy pilnują, trenerzy pilnują, trenerzy widzą. 

O tak powiem, oni widzą nie, czy podjada, czy nie podjada.  

 

Adam Tomaszewski – powiedział, mama też świeci przykładem, przykład też dietę 

trzyma.  

 

Aneta Słowińska – powiedziała, mama tam z wiekiem, że tak powiem zeszczuplała, ale 

mama też troszkę ćwiczy, żeby nie było tylko córka? No wiadomo. No właśnie.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, czy macie jeszcze Państwo jakieś pytania? Tutaj do naszej 

mistrzyni? Proszę- Panie Wójcie.  

 

Piotr Lach – powiedział,  oczywiście dołączam się do tych życzeń i gratulacji, i jesteśmy 

wdzięczni, że Pani przekazała nam te informację, bo w różnych dyscyplinach dużo się 

dzieje i tak jak Pani zauważyła, zawsze piłka gdzieś tam się przebija, a mamy też 

sportowców niszowych, którzy w różnych dziedzinach się realizują i będą kolejne 

sukcesy, mam nadzieję. To też prosimy o informację w tym zakresie, żebyśmy mogli 

śledzić sobie dalsze z doniesień medialnych… . 

 

Aneta Słowińska – powiedziała, kremu nie ma nie, nie, nie. 

Dziękujemy.  
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Sławomir Czyżyk – powiedział, dobrze, jeżeli Państwo chcecie, możecie Państwo z nami 

tutaj popatrzeć sobie, Oliwka jak my obradujemy, będzie nam niezmiernie miło.  

 

Aneta Słowińska – powiedziała, pierwszy raz jesteśmy, także.  
 
Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękujemy. Może ten nasz drugi mistrz dotrze także.  

My przejdziemy do realizacji porządku obrad, ile nam się uda zrealizować, tyle uda 

przyjdzie drugi mistrz, to wspólnie jeszcze możemy tutaj podyskutować. Punkt 3 

porządku obrad, przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

  

Ad 3 

Sławomir Czyżyk – powiedział, jak wszystkim wiadomo, protokół został sporządzony zgodnie  

z przebiegiem obrad. Był wyłożony do wglądu w biurze do spraw obsługi rady. W związku  

z tym mam zapytanie, czy zachodzi konieczność odczytywania tegoż protokołu? Nie. 

Dziękuję, w związku z tym poddaję punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za przeciw 

lub się wstrzymuje- proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   
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15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, zamykam punkt 3 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 4 

Sprawozdanie Wójta Gminy.  

 

 

Ad 4  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Sprawozdanie Wójta. Słucham? Tak proszę- kolega 

Bartłomiej Batko- Radny.  

 

Bartłomiej Batko – powiedział,  tak, w tym punkcie chciałem zabrać głos.  
 
 

godz. 916 – na obradach sesji obecny Adam Kaczmarek, mieszkaniec Gminy Złotów, 

miejscowość Wąsosz 

 
Sławomir Czyżyk – powiedział, Sprawozdanie? Tak, tak zaraz. Sprawozdanie Wójta  

z działalności w okresie między sesjami. Jak wszystkim wiadomo, dobra odłożymy ten 

punkt Panie Bartku, odłożymy. Bo mamy już tego naszego mistrza i także w barwach 

narodowych witam serdecznie. Przybył nasz mistrz sam, bez eskorty rodziców, ale to nic 

bo już jest dorosły, pełnoletni. Z nami jest Drodzy Państwo -drugi mistrz Adam 

Kaczmarek- mieszkaniec Wąsosza, w jednej z najmniejszych wsi, absolwent szkoły  

w Świętej i jedno i drugie. Adaś jest nam niezmiernie miło, jest zawodnikiem tutejszego 

chyba klubu Satori. Tak? W Złotowie dobrze mówię?  ten mi tak i Drodzy Państwo też 

teraz ostatnio odbyły się mistrzostwa w konkurencji kumite indywidualne w Argentynie  

i nasz mieszkaniec- kolega tak mogę powiedzieć: Adam Kaczmarek został wicemistrzem 

świata Drodzy Państwo. Uczęszcza do szkoły Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego tutaj w Złotowie tak serdecznie, ale gratulujemy. Składaliśmy tutaj już 

koleżance i mamie po fachu, może nie po fachu, ale jako sportowcowi- gratulacje. Także  

i również Tobie, no jest to wielki sukces, jest to wielki zaszczyt. Wielka promocja naszej 
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Gminy. Myślę że nie tak młodego wieku, ale już 18 lat to początek kariery Twojej i myślę, 

że ta kariera będzie się dalej, dalej rozwijała i w ciągu tej kariery będą tylko i wyłącznie 

same sukcesy. Będzie o Tobie głośno, będziemy o Tobie słyszeli, będziemy mieli,  

mogli Cię częściej tu zapraszać w takich okolicznościach jak dzisiaj.  

W związku z tym Adaś pozwoliliśmy sobie tutaj taki przekazać sobie list gratulacyjny dla 

Adama Kaczmarka za wybitne osiągnięcia sportowe w karatę, Przewodniczący Rady  

z Radnymi oraz Wójt Piotr Lach. No i taki, tak jak mówiłem tutaj do Oliwki, że za 

Wicemistrzostwo Świata to też gratyfikację już nie za wielkie, ale myślę że przyjdzie czas 

na te wyższe gratyfikacje. 

 

Adam Kaczmarek – powiedział, ogólnie to w Buenos Aires to cały, cały wyjazd 

praktycznie byliśmy.  Zawody. Ogólnie jak na Amerykę Południową, czyli dosyć biednie  

i takie warunki też dosyć ekstremalne, bo na sali gołębie latały wszędzie, robiły pod 

siebie, nawet pies się w pierwszy dzień przeszedł po matach, po wszystkim więc, ale 

ogólnie już same zawody dużo, bardzo duża konkurencja- ponad 1 400 osób w sumie na 

zawodach. Ja debiutowałem na takich większych zawodach w tej konkurencji Seniorów, 

czyli od 18 do 40 lat, więc tam też duża, duża konkurencja. Chociaż. Nie o wiele większa 

będzie niż na mistrzostwach Europy, bo jednak Włosi i Rumunii to deklasująca na całym 

świecie, ale też akurat Brazylijczyk ze mną wygrał, więc Brazylijczycy też bardzo dobrzy. 

No, ale akurat na tych zawodach udało mi się i Rumunowi, i Włochowi, i też 

Argentyńczykowi dokopać,  więc przygoda myślę, że na całe życie.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, początek przygody. Tak życzymy. Myślę, że następne 

dalsze części przygody już będzie bez gołębi. Bez psów, przy wielkiej publiczności.  

 

Piotr Lach – powiedział, w tej profesji trzeba sobie radzić w każdej sytuacji.  
 
 
Sławomir Czyżyk – powiedział, no tak, oglądając filmy to widzimy, jak najlepsi trenują, 

gdzie trenują, jak trenują, gdzieś tam w tych walkach, tam podziemiach.  

 

Adam Kaczmarek – powiedział, za rok są Mistrzostwa Europy w Szczecinie, więc blisko 

tak? No a za 2 lata Wybiegając już w przyszłość, to za 2 lata też są już zapowiedziane 

Mistrzostwa Świata w Rumunii, więc bliżej, więc bliżej na pewno.  
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Adam Tomaszewski – powiedział, ale eliminacje, jakieś musisz przychodzić żeby się 

dostać tam.  

 

Adam Kaczmarek – powiedział, tak no ogólnie, żeby dostać się do kadry na tak ważne 

zawody, no to musiałem przejść przez szereg zawodów: mistrzostwa Polski, gdzie udało 

mi się wygrać właśnie w konkurencji i też kumite. Zgrupowania różne, na które trzeba 

jeździć z trenerami kadry narodowej. Teraz też dodatkowo byliśmy na seminarium  

z wicemistrzem olimpijskim w kumite z Azerbejdżanu. Więc dosyć jest tych wyjazdów, 

tych eliminacji też trochę trzeba po przebywać.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, no i treningi.  

 

Adam Kaczmarek – powiedział, ogólnie, to jest też ciekawa historia, bo ja zacząłem 

mając 4 lata i trenowałem 7 lat, potem miałem sześcioletnią przerwę. I teraz już 2 lata 

wróciłem i od początku mnie wzięli już na wysokie obroty, więc szybko musiałem się 

wkręcać. 

 

Piotr Lach – zapytał, jaki masz stopień?   

 

Adam Kaczmarek – odpowiedział, teraz mam czwarty KYU. 

 

Sławomir Czyżyk – zapytał, a wójt jakie ma?  

 

Adam Tomaszewski – powiedział, tajemnica RODO. 

 

godz. 924 – z obrad sesji wychodzi radny Jacek Januszewski 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dobrze, posiedźcie z nami jeszcze chwilę. Niech się Wami 

nacieszymy, na czym stanęliśmy. Na pkt 4 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności  

w okresie między sesjami, sprawozdanie dotarło do Państwa. Jesteście w jego posiadaniu.  

W związku z tym otwieram dyskusję. Pierwszy zgłosił się kolega Radny Bartłomiej Batko 

proszę bardzo oddaję głos.  
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Bartłomiej Batko – powiedział, dziękuję, Panie Wójcie, chciałem zapytać mamy tutaj  

w sprawozdaniu udział Wójta na spotkaniu, sprawę powołania zespołu Lokalnej 

Współpracy w Nadleśnictwie Złotów. Chciałem dopytać, co to jest? Jeśli Pan Wójt mógłby 

przybliżyć nam o co, o co chodzi.  

 

godz. 925 – radny Jacek Januszewski wraca na obrady sesji 

 

Piotr Lach – powiedział, Tak jest, w lasach powstała idea powołania takiego zespołu, 

który przede wszystkim jego zadaniem byłoby uzgadnianie lokalizacji i sposobu 

gospodarowania w lasach objętych szczególnymi funkcjami społecznymi, to są głównie… 

Zespół ten został powołany przez Lasy Państwowe w celu głównie opiniowania sposobu 

zagospodarowania lasów o szczególnej funkcji społecznej, są to głównie kompleksy leśne 

położone w otoczeniu miejscowości, ale również obiektów turystycznych. I no szerokie 

grono organizacji społecznych, turystycznych, osób, różnych podmiotów, które no 

korzystają z tych zasobów leśnych, również przedstawiciele samorządów. No w naszym 

przypadku rozglądaliśmy się po urzędzie, kto by mógł pasować do takiego zespołu? Padło 

na mnie. Z uwagi na moje długoletnie doświadczenie w branży leśnej i odbyło się już 

jedno spotkanie w Nadleśnictwie Złotów. Teraz za 2, 3 dni mamy spotkanie czy we 

wtorek chyba spotkanie w Nadleśnictwie Lipka i jeszcze taki zespół będzie, jest w 

Nadleśnictwie Okonek, ponieważ te lasy akurat no dotyczą gminy Złotów. Poruszamy, 

przynajmniej próbujemy poruszyć różne tematy, jakby wybiegające również poza sposób 

zagospodarowania tych lasów poszczególnych funkcji. No myślę, że to jest dobra, dobra 

płaszczyzna do dyskusji. Są to kwestie, które no powinny być przedyskutowane, przepisy 

leśne, jakby obligują stronę leśną do uzyskania takich opinii. No myślę, że idzie to w 

dobrym kierunku, żeby jakby społeczność lokalna zdobyła trochę więcej wiedzy na temat 

funkcjonowania lasów, jak zresztą Państwo, pewnie gdzieś czytali w newsletterze, 

newsletterach samorządowych zarządzenie Generalnego Dyrektora Lasów Państwowych 

wprowadza obowiązek jakby konsultacji i informowania o bieżących sprawach 

związanych z gospodarką leśną. Także panowie nadleśniczowie będą pewnie się tutaj też 

wpraszali do nas na sesję, ponieważ mają obowiązek uczestniczenia w sesjach. Nie wiem, 

jaki tam jest przekrój czasowy, chyba raz w roku takie sprawozdania będą nam zdawać. 

Więc jakby otwarcie tutaj, na opinię publiczną i na społeczeństwo jest troszeczkę większe.  
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My też osobiście mamy nadzieję, że uda nam się zrealizować te rzeczy, które chcieliśmy  

z lasami przeprowadzić. To głównie mówię o zamianach gruntów w celu no pozyskania 

terenów, które pozwolą nam realizować nasze zadania własne, także to tak mniej więcej 

wygląda.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo Panu Wójtowi, czy proszę bardzo są 

jeszcze jakieś pytania do Pana Wójta w sprawie przedłożonego sprawozdania? Nie widzę, 

skoro nie widzę Drodzy Państwo, poddaję przedłożone sprawozdanie przez Pana Wójta 

pod głosowanie, proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
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Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Zamykam pkt 4, przechodzimy do pkt 5. 

 

Ad 5 

 

Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy.  

Sławomir Czyżyk – powiedział, Informacja przed Państwem, czy są pytania? Nie ma pytań, 

dziękuję, zamykam pkt 5. Przechodzimy do pkt 6. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad 6 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Informacja o stanie dróg gminnych oraz przygotowanie do 

sezonu zimowego. Chciałbym tylko tutaj jeszcze informacyjnie, że w poniedziałek odbyło 

się wspólne robocze posiedzenie stałych komisji rady. Wszystkie tematy zawarte  

w planach pracy Rady Gminy, jak również poszczególnych komisji, były poddane 

szczegółowej analizie na tychże spotkaniu, jak również materiały bieżące na dzisiejszą 

sesję. W związku z tym Drodzy Państwo, mam pytania, co informacja taka jak dotycząca 

stanu dróg- także jest w Państwa posiadaniu. Otwieram dyskusję, czy się jakieś pytania? 

Skoro nie ma drodzy Państwo, zamykam pkt 6, przechodzimy do pkt 7. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad 7 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Analiza realizacji inwestycji gminnych w 2024 roku oraz 

pozyskane środki na te zadania. Otwieram dyskusję. Jest? Są chętni? Omówione, wiemy, że 

omówione, ale może coś w międzyczasie się zrodziło? Jeszcze jakieś niejasności, skoro nie 

ma zamykam pkt 7. Przechodzimy punkt do pkt 8. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 8 
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Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Złotów na rok 2024. Otwieram 

dyskusję. Są pytania? Skoro nie ma pytań, poddaję projekt uchwały pod głosowanie, proszę 

bardzo, kto jest za przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VIII.69.2024 

Uchwała Nr VIII.69.2024 w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii Gminy Złotów na rok 2024 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Zamykam pkt 8, przechodzimy do pkt 9. 
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Ad 9 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprostowania 

oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr LXIX.667.2024 Rady Gminy Złotów w sprawie 

udzielenia dotacji na prace przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków. Otwieram dyskusję. Są pytania? Skoro nie ma pytań, poddaję 

projekt uchwały pod głosowanie, proszę bardzo, kto jest za przeciw lub się wstrzymuje, proszę 

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VIII.70.2024 

Uchwała Nr VIII.70.2024 w sprawie  sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale 

Nr LXIX.667.2024 Rady Gminy Złotów w sprawie udzielenia dotacji na prace przy zabytku 
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wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu.  

Zamykam pkt 9, przechodzimy do pkt 10. 

Ad 10 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie zasad i trybu udzielania z budżetu Gminy Złotów dotacji celowych na realizację 

zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej. Otwieram dyskusję. Są pytania? 

Skoro nie ma pytań, poddaję projekt uchwały pod głosowanie, proszę bardzo, kto jest za 

przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. W głosowaniu 

wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VIII.71.2024 
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Uchwała Nr VIII.71.2024 zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania z budżetu 

Gminy Złotów dotacji celowych na realizację zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki 

wodnej stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Zamykam pkt 10, przechodzimy do pkt 11. 

 

Ad 11 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do uchwały budżetowej na 2024 rok. Zostały nam przedłożone autopoprawki.  

Czy są pytania? Nie ma pytań. W związku z tym, Drodzy Państwo, najpierw głosujemy nad 

autopoprawkami. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie  
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Sławomir Czyżyk – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

do uchwały budżetowej na 2024 rok. Proszę bardzo, kto jest za przeciw lub się wstrzymuje 

proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VIII.72.2024 

Uchwała Nr VIII.72.2024 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2024 

rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Zamykam pkt 11, przechodzimy do pkt 12. 

Ad 12 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2024 – 2029.  
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I tutaj również najpierw musimy przegłosować autopoprawki. Poddaję pod głosowanie 

autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Proszę bardzo, kto jest za przeciw lub się 

wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie  

 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 

2024 – 2029 z uwzględnieniem wcześniej głosowanych autopoprawek i poddał pod 

głosowanie, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 
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1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VIII.73.2024  

Uchwała Nr VIII.73.2024 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2024 – 2029 stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

Zamykam pkt 12, przechodzimy do pkt 13. 

 

Ad 13 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Złotów oraz warunków  

i zasad korzystania z tych obiektów i poddał pod głosowanie, kto jest za, przeciw lub się 

wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 
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Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VIII.74.2024  

Uchwała Nr VIII.74.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Złotów oraz warunków  

i zasad korzystania z tych obiektów stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Zamykam pkt 13, przechodzimy do pkt 14. 

Ad 14 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

Nr LXIII.611.2023 Rady Gminy Złotów z dnia 26 października 2023 r. w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
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zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania i poddał pod głosowanie, kto jest za, 

przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VIII.75.2024  

Uchwała Nr VIII.75.2024 zmieniająca uchwałę Nr LXIII.611.2023 Rady Gminy Złotów z dnia 

26 października 2023 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

Zamykam pkt 14, przechodzimy do pkt 15. 
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Ad 15 

 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Rocznego programu 

współpracy Gminy Złotów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok i poddał pod głosowanie, kto jest za, przeciw lub się 

wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały Nr VIII.76.2024  

Uchwała Nr VIII.76.2024 w sprawie  przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy 

Złotów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2025 rok stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Zamykam pkt 15, przechodzimy do pkt 16. 

Ad 16 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej dz. nr 116 obręb Buntowo, stanowiącej własność 

Gminy Złotów i poddał pod głosowanie, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje, proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk   X 

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty 14 głosami za przyjęciem i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VIII.77.2024  

Uchwała Nr VIII.77.2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej dz. nr 116 obręb Buntowo, stanowiącej własność Gminy Złotów 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Zamykam pkt 16, przechodzimy do pkt 17. 

Ad 17 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania nieruchomości 

zamiennej w ramach odszkodowania za grunt przyjęty z mocy prawa na rzecz Gminy Złotów  

i poddał pod głosowanie, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie 

odpowiedniego przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VIII.78.2024  

Uchwała Nr VIII.78.2024 w sprawie przyznania nieruchomości zamiennej w ramach 

odszkodowania za grunt przyjęty z mocy prawa na rzecz Gminy Złotów  stanowi załącznik  

nr 16 do protokołu. 

Zamykam pkt 17, przechodzimy do pkt 18. 
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Ad 18 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości gruntowych na rzecz Gminy Złotów pod przepompownie ścieków i poddał pod 

głosowanie, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VIII.79.2024  

Uchwała Nr VIII.79.2024 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych 

na rzecz Gminy Złotów pod przepompownie ścieków stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Zamykam pkt 18, przechodzimy do pkt 19. 

Ad 19 
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Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji i poddał pod głosowanie, kto jest za, przeciw lub się 

wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VIII.80.2024  

Uchwała Nr VIII.80.2024 w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego  

i obszaru rewitalizacji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Zamykam pkt 19, przechodzimy do pkt 20. 

 

Ad 20 

Interpelacje i zapytania radnych  
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- brak 

Ad 21 

 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

- brak 

 

 

 

Ad 22 

Wolne wnioski i informacje 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, fajnie to się układa, bo miłym akcentem zaczęliśmy  

i miłym akcentem skończymy. Nie ma chętnych, w związku z tym trudno, drodzy Państwo 

pozwolę sobie zanim zamknę nasze dzisiejsze obrady, jeszcze raz podziękować Państwu, 

tutaj ma, naszym mistrzom i mamie. Adasiu pogratuluj również tacie, bo znam się z tatą 

dobrze i mamą, także no, no tacie i mamie. Mówię, bo to jakiś swój udział, jaki swój udział 

też w tym mają, w tym swoim sukcesie. I myślę, że kwestia czasu, Waszego samozaparcia, 

a widzę w Waszych oczach, że jest ten błysk, jest ta droga, jest to światełko, do którego 

chcecie dążyć i oby Wam się naprawdę szczęściło na tej, na tej drodze, byście same 

sukcesy odnosili.  

 

Ad 23 

Zamknięcie obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk 

podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął VIII sesję Rady Gminy Złotów. 

 

Obrady zakończono o godz. 943 

 

 

 

          Protokołowała                                                                           Przewodniczący Rady 

                                                                              

       Magdalena Borsich                                                                         Sławomir Czyżyk 

 


